

rejected by former administrations, had been paid by the Dominion Government on account of Ontario and Quebec. He could scarcely believe that this had been done with the consent of the representatives of Ontario and Quebec.

Motion carried.

INSPECTOR OF DRILL SHEDS, TORONTO

Mr. Blake moved for a statement of the salary and expenses of the Inspector of Drill Sheds at Toronto. He wished some explanation with regard to this officer, as there was no similar officer in other districts. He had been informed also, that the person filling that station was not qualified by previous training to supervision, in an architectural and engineering sense at any rate. What duties that officer discharged he was at a loss to conjecture, and therefore he asked for the injunction.

Hon. Sir George-É. Cartier said no such officer had been appointed since he was at the head of the Militia Department. He had been told that before that time, there had been some trouble with regard to the Toronto Drill Shed, and that an officer had been appointed to do a specific work; but he had not been able to find in the records of the Department that there was any officer having the title of "Inspector of Drill Sheds." He would therefore suggest that the hon. gentleman add to his motion, "or any officer assuming that title."

Mr. Blake said, he found the title in the Public Accounts applied to Thomas Pakson Scovill, and \$12,000 paid him.

Motion carried.

DUTIES ON NOTES

On the Order of the Day for the House to go into Committee on Mr. Harrison's Bill to amend the Act imposing duties on Promissory Notes and Bills of Exchange.

Mr. Harrison said, that since he had introduced this Bill, a similar Bill had been introduced by the member for Digby. He would, therefore, move the appointment of a Select Committee to whom both Bills could be referred.—Carried.

JUSTICES OF PEACE

Mr. Harrison moved the second reading of the Bill intituled: "An Act to amend the Act respecting the duties of Justices of the Peace

rejetées par les administrations précédentes, ont été payées par le Gouvernement de la Puissance pour le compte de l'Ontario et du Québec. J'ai peine à croire que les représentants de ces deux provinces y ont consenti.

Motion adoptée.

INSPECTEUR DES SALLES D'EXERCICE, TORONTO

M. Blake—Je demande la production de l'état de la solde et des dépenses de l'inspecteur des salles d'exercice à Toronto. Je désire des explications au sujet de cet officier, car il n'a pas d'homologue dans les autres districts. On m'a également dit que la personne qui occupe ce poste ne possède pas une formation antérieure pertinente et n'est pas qualifiée pour faire de la surveillance, du moins sur le plan architectural et technique. J'ai du mal à imaginer les fonctions remplies par cet officier, et je demande donc une injonction.

L'honorable sir George-É. Cartier—Aucun officier de la sorte n'a été engagé depuis que je suis ministre de la Milice. On m'a dit qu'avant mon arrivée, il y a eu certaines difficultés concernant la salle d'exercice de Toronto et qu'on a nommé un officier pour faire un travail spécifique. Mais je n'ai pas pu trouver dans les dossiers du ministère, un officier ayant le titre d'inspecteur des salles d'exercice. Je propose donc à l'honorable député d'ajouter à sa motion, «ou tout officier portant ce titre».

M. Blake—J'ai trouvé ce titre dans les comptes publics appliqué à un certain Thomas Pakson Scovill qui touchait \$12,000.

Motion adoptée.

DROITS SUR LES BILLETS À ORDRE

Conformément à l'ordre du jour, la Chambre se forme en Comité pour discuter le Bill de M. Harrison visant à modifier la Loi qui impose des droits sur les billets à ordre et sur les lettres de change.

M. Harrison—Depuis que j'ai présenté ce Bill, le député de Digby en a déposé un semblable. Je propose donc la nomination d'un Comité spécial auquel renvoyer ces deux Bills.

Motion adoptée.

JUGES DE PAIX

M. Harrison—Je propose la deuxième lecture du Bill intitulé: «Acte pour amender l'Acte concernant les devoirs des juges de paix, hors